

Title (en)

Ashtray suitable for storing a flammable object such as ash or a cigarette butt

Title (de)

Aschenbecher zur Aufnahme von entzündlichen Gegenständen wie Zigarettenasche oder -kippen

Title (fr)

Cendrier adapté pour le stockage d'un objet inflammable tel qu'une cendre ou un mégot de cigarette

Publication

EP 2371228 A1 20111005 (FR)

Application

EP 11159603 A 20110324

Priority

FR 1052369 A 20100330

Abstract (en)

The ashtray (100) has a container (10) including an opening (11) for permitting introduction of a flammable object e.g. cigarette butt (MC). A pouch (20) includes an opening (21) located partially at the level of the opening of the container for permitting introduction of the flammable object in the pouch. The pouch is partially made of fire-resistant material so as to allow storage of the object inside the pouch. The pouch comprises a multilayer structure with two layers. One of the layers comprises a sub-layer made of aluminum and another sub-layer made of polyethylene terephthalate.

Abstract (fr)

L'objet de la présente invention porte sur un cendrier (100) comportant : a) un contenant (10) qui présente au moins une première ouverture (11) pour permettre l'introduction d'au moins un objet (MC) tel qu'un objet inflammable (MC) de type mégot ou cendre de cigarette, b) une poche (20) qui d'une part présente une deuxième ouverture (21) située au moins partiellement au niveau de la première ouverture (11) pour permettre l'introduction dudit objet (MC) dans ladite poche (20) et qui d'autre part est constituée au moins partiellement dans un matériau ignifuge, en sorte de permettre le stockage dudit objet (MC) à l'intérieur de ladite poche (20).

IPC 8 full level

A24F 19/00 (2006.01); **A24F 19/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

A24F 19/0071 (2013.01); **A24F 19/025** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] WO 2004110191 A1 20041223 - RUBBERMAID COMMERCIAL PRODUCTS [US], et al
- [XA] US 2004261803 A1 20041230 - BOLAND DAVID V [US]
- [XA] WO 2008033550 A2 20080320 - NEW PIG CORP [US], et al
- [XA] GB 2416982 A 20060215 - TIDEEZE INTERNAT LTD [GB]
- [X] US 3753441 A 19730821 - BENNETT W
- [X] WO 2004012536 A1 20040212 - RUBBERMAID COMMERCIAL PRODUCTS [US], et al
- [X] DE 202008008029 U1 20081030 - DIRSCHERL JOHANN [DE]

Cited by

FR3110348A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2371228 A1 20111005; FR 2958121 A1 20111007; FR 2958121 B1 20120803

DOCDB simple family (application)

EP 11159603 A 20110324; FR 1052369 A 20100330